



DO YOU LIKE SWIMMING?

ARE YOU BETWEEN 5 AND 18 YEARS OLD?

WOULD YOU LIKE TO SWIM COMPETITIONS?

WOULD YOU LIKE TO BE PART OF A TEAM REPRESENTING ALL THE EUROPEAN SCHOOLS IN BRUSSELS?

Then join our team:

ESB OCTOPUS

- *The swimming team of all European Schools in Brussels and with both a family and a competition spirit.*
- *There is place for everyone interested in swimming competition*
- *Competing against teams in several European countries*
- *A pure competition team. You train within the European Schools périscolaire or in a Belgian club and you can compete with our team. No obligation to participate in all competitions*
- *A team with excellent and professional coaches paying attention to the individual needs of the swimmers*
- *Long tradition of more than 30 years and where team spirit is very important, not only amongst the swimmers, but also amongst the parents*

INTERESTED?

Enrolment for school year 2023-2024 will open in June.

Do not hesitate to contact us at below mentioned email and/or talk to the ESB OCTOPUS swimmers at your school.

<https://www.esboctopus.info/>



Website: www.esboctopus.info

Email: team.esb.octopus@gmail.com



TU AIMES LA NATATION?

AS-TU ENTRE 5 ET 18 ANS?

AIMERAIS-TU NAGER EN COMPETITION?

AIMERAIS-TU FAIRE PARTIE D'UNE EQUIPE QUI REPRESENTE TOUTES LES ECOLES EUROPEENNES DE BRUXELLES?

Si oui, alors rejoignez notre équipe:

ESB OCTOPUS

- *L'équipe de natation de toutes les écoles européennes à Bruxelles, avec un esprit à la fois familial et compétitif.*
- *Il y a de la place pour tous les nageurs intéressés par la compétition.*
- *Nous nageons contre des équipes situées dans plusieurs pays européens.*
- *Une équipe purement compétitive. Tu peux t'entraîner avec le club (périscolaires des écoles européennes) ou dans un club belge – et tu peux toujours nager avec l'équipe en compétition. Tu n'es pas obligé de participer à toutes les épreuves de la saison.*
- *Une équipe avec des entraîneurs très professionnels qui font attention aux besoins individuels des nageurs.*
- *Une équipe avec une histoire de plus que 30 ans, où l'esprit d'équipe est important, non seulement chez les nageurs, mais également chez les parents.*

INTERESSES?

Les inscriptions pour l'année scolaire 2023-2024 débuteront en Juin.

Contactez-nous à l'adresse email ci-dessous et/ou discutez avec les nageurs ESB OCTOPUS dans votre école.

<https://www.esboctopus.info/>



Website: www.esboctopus.info

Email: team.esb.octopus@gmail.com